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 אריה אבנרי: נוכחים בישיבה

 ה פלד'                      פליצ
                       אליהו לוי

 ר יעקב קורי"                      ד
 ר עודד סושרד"                      ד

      עמוס כרמלי                 
                       קובי גרשוני

                       רות כהן
  אורחת–                     שושנה פרידמן 

 
  חנה אטלי–נעדרה מהישיבה 

 
 .ה העניק תעודת הוקרה לרונית פרידמן שנמנע ממנה להשתתף באסיפה הכללית'פליצ

 
 :הישיבה הציגו עצמם חברי ההנהלהבפתח 

 
 . מתמחה בגיוס אנשים, מעוניין לשרת את המדינה,  פנסיונר משרד האוצראלי לוי

 
נושא החינוך בעדיפות עליונה ודרך שילוב זה שיפור ,  לוחם בטוהר המידותעודד סושרד
 .לוחם בנושא אלימות. איכות החיים
 מאחר צאת לחופשה בתקופת ערב בחירות למען מנהל תקיןלביקש מעודד  אריה אבנרי

 .מודד לבחירות כחבר עירית חיפהועודד מת
 

 שנים אחרונות 10-ב,  בכובע אחד פעיל בעולם העסקים עבד באלביט והייטקיעקב קורי
 .מתמחה בהון ושלטון.  עוסק בתחום האקדמילאחר סיום הדוקטורט

 
 בראשית הדרך ,יליד חיפה עבדתי עשרות שנים בתקשורת,  גמלאיעמוס כרמלי 

 .תקשורת באוניברסיטת חיפה, קול ישראל וטלוויזיה, יתון דברבהמשך בע" הארץ"ב
 

 הציג אותו בפני החברים החדשים וציין את ה'פליצ, חבר ועדת הביקורתקובי גרשוני 
גייסתי אותו , "אמיתי"קובי צנוע מאוד עם ותק רב עוד מ:  הוסיףאריה .תרומתו לתנועה

 .לועדת ביקורת ועבודתו טובה
 

 . יגיעו עם הזמן למעמד של סניף מרכזי הכוחות הפועלים בצפון ציין כיאריה אבנרי
 

 פירט את חלוקת התפקידים של חברי הנהלת : בנושא חלוקת תפקידיםה פלד'פליצ
 ).ץ באינטרנט"התפקידים מפורטים באתר תנועת אומ(התנועה במרכז 

 



 . כחבר בועדת חברים וגיוסםחנה לב יפעל מול אלי לוי
 

כ "כמו .אראלה גולןנוכיים בצפון ויפעל ביחד עם ירויקטים ח ימשיך בפעודד סושרד
 .יתרום עודד בכל נושא שקשור במערכת החינוך

 
 . אחראי על כל נושא התקשורת במחוז הצפוני בשיתוף עם  אורן טוקטליעמוס כרמלי

 
 .אראלה גולןתעבוד בשיתוף עם . אחראית על פרויקטיםחנה אטלי 

 
קורי סיפר על פעילותו להקמת פרויקט יחד עם .  סימפוזיונים,  יטפל בתכניםיעקב קורי

איזה ,  וקיבלו תפקידים בכירים יחד עם אנשי האוצראדווה בבדיקת אילי הון אשר פעלו
של הון ר קורי "דזאת השיטה אומר . הנושא בטיפול, הטבות קיבלו אותם אילי הון

 .ושלטון
 

נערכה הצבעה ,  ר הנהלת התנועה בחיפה" כיוכרמליעמוס ממליץ לבחור באריה אבנרי 
 . נבחר פה אחדעמוסו

הייתה , גם סיפר על הפעילות ברשויות המוניציפאליות ונושא השחיתויות שבהןאריה 
כוונה והיה רצון לפעול ביתר שאת אך עורכי הדין המתנדבים בתנועה עמוסים ולא עמדו 

 .ם אנונימיים אריה גם ציין את הבעיה עם מכתבי.בקצב שלנו
 

ץ מתבקשים לעבור לפני "בעלי תפקידים שמוציאים מכתבים על לוגו של אומ-חשוב 
 . גליה גבעוליד "שליחתם דרך היועצת המשפטית של התנועה עו

 
גם ציין ,  מציע לחברי הנהלת הצפון לחשוב על רעיונות במשך חופשת החגיםה פלד'פליצ

 .את נושא הקמת מזכירות ארצית והשמות
 
העבירה את המסר בנושא חברים שמעוניינים לפעול ולתרום לתנועה בעיקר ת כהן רו

 .אברמסקי פרידה וצחר שלמה, בעבודות משרד
דוידי דוד מציע טיול של כל חברי התנועה על חשבון החברים עצמם כמובן לשם גיבוש 

 ).לאריה הייתה הסתייגות בנושא. (והיכרות
 

 התנועה שחודש ועודכן ומעתה יהיה דינאמי  הזכיר שוב את האתר שלאריה אבנרי 
 .  בחוג מכרים את האתר לחברים לגלוש מידי יום ולהפיץ מציעאריה. ומעניין

 
 כגון הפרויקט עם  מציין את האירועים המרשימים והמוצלחים ה'לסיום פליצ

 .ץ"וחלוקת אות אומ, האוניברסיטה בחיפה
 

 . הבאה הסתיימה הישיבהבברכת שנה טובה לכולם והרמת כוסית לחיי השנה
 

                                            רשמה הפרוטוקול רות כהן מרכזת מחוז צפון
 


